

[Text]

Mr. Carson: Long service employees, of course, have been given acquired rights.

Mr. Alkenbrack: Yes, they have an option.

Mr. Carson: They can waive their willingness by substituting their length of service. The government has recently announced and asked us to honour that anyone 60 years of age would have the same entitlement regardless of his length of service; which we cheerfully give.

Mr. Alkenbrack: I wish I were in the Public Service; I would qualify. Thank you.

The Chairman: Gentlemen, in your name I wish to thank the witnesses.

This meeting stands adjourned until Thursday, May 15 at 9.30 a.m. with the same witnesses.

[Interpretation]

M. Carson: Les employés de longue date ont bien sûr des droits acquis.

M. Alkenbrack: Oui, on leur propose un choix.

M. Carson: Ils peuvent renoncer à leur consentement en y substituant la durée de leur service. Le gouvernement a récemment annoncé qu'il nous demanderait de considérer que toute personne d'au moins 60 ans a les mêmes droits, sans égard à la durée de son service; ce à quoi nous avons souscrit entièrement.

M. Alkenbrack: J'aimerais bien travailler pour la Fonction publique; je répondrais aux exigences. Merci.

Le président: Messieurs, j'aimerais remercier en votre nom les témoins.

La séance est levée jusqu'au jeudi 15 mai à 9 h 30. Les mêmes témoins comparaitront devant nous.